



استمارة طلب تحويل الأرباح للمبالغ من 500 دولار امريكي او اكثر  
Dividends Transfer Request Form for amounts of USD500 and above

Date: ...../...../.....

التاريخ: ...../...../.....

I/We the undersigned as (a) shareholder(s) of GFH Financial Group (B.S.C) would like to apply for the transfer for the dividends amount eligible to me/us directly to my/our account on the following details:

أنا /نحن الموقع أدناه بصفتي/بصفتنا مساهما/مساهمين في مجموعة جي اف اتش المالية (ش.م.ب). أود/نود تحويل الأرباح المستحقة لي/لنا مباشرة إلى حسابي/حسابنا على البيانات التالية:

Beneficiary Name: .....

اسم صاحب الحساب: .....

Beneficiary Bank & Branch: .....

اسم البنك و الفرع (المنطقة): .....

Account Number: .....

رقم الحساب: .....

IBAN No.: .....

رقم الأيبيان (IBAN): .....

Based on the customer FX rate applicable on the date the request is received by the bank and accept the transfer fee as indicated hereunder.

بموجب سعر صرف العملة في تاريخ استلام المصرف لهذا الطلب مع احتساب رسوم التحويل كما هو مبين أدناه.

Investor No. : .....

رقم المساهم: .....

Shareholder's Name: .....

اسم المساهم: .....

Number of Shares: .....

عدد الأسهم : .....

Investor Signature: .....

توقيع مالك الأسهم: .....

Date: .....

التاريخ: .....

Company Stamp (for companies only):

ختم المؤسسة ( للمؤسسات فقط):

**Notes:**

**ملاحظات:**

- 3+ The minimum amount eligible for transfer is BD100.
- 4+ Transfer fee is BD3 for local transfer, BD5 for GCC and" BD7 for other than GCC.
- 5+ Please send this form **with a copy of your valid" passport or identity** to the registers at the following" address:  
**Karvy Computershare**  
**on Fax No: +973 1721 2055**  
**or Email: [bahrain.helpdesk@karvy.com](mailto:bahrain.helpdesk@karvy.com)**  
**To follow up please call: +973 17'215'080**
- 6+ For more information please contact us on **+973 17'76; '76;** or Email **[iservice@ .com](mailto:iservice@.com)**

- (1) المبلغ الأدنى للتحويل هو 100 دينار بحريني.
- (2) رسوم التحويل ثلاثة دنائير بحرينية للتحويلات المحلية وخمسة دنائير لدول مجلس التعاون وسبعة دنائير لخارج دول المجلس.
- (3) يرجى إرسال هذه الاستمارة مع نسخة من جواز السفر أو البطاقة الشخصية سارية المفعول إلى مسجلي الأسهم:  
**فخرو كارفي كومبيوترشير - فاكس رقم +973 1721 2055**  
**أو على البريد الالكتروني: [bahrain.helpdesk@karvy.com](mailto:bahrain.helpdesk@karvy.com)**  
**للمتابعة يرجى الاتصال بمسجلي الأسهم على: +973 17215080**
- (4) لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال بنا على: **+973 17549549**  
**أو عن طريق البريد الالكتروني: [iservice@gfh.com](mailto:iservice@gfh.com)**